♥♥♥ Announcements 5-11-2025 ♥♥♥

Mother's Day Celebration: There will be a Spring Picnic with our mothers today after the worship service! Everyone is welcome to stay and celebrate with our mothers.

Help needed! CBCR will have a booth at the 27th Asian American Celebration. We need volunteers on May 17th, 11am – 7pm at the Greater Richmond Convention Center 403 North 3rd Street, Richmond, VA 23219. Please sign up at:

http://tiny.cc/cbcr-asia-festival-2025 or on the lobby sign-up sheet, or use the QR code here.

Combined Service Sunday, May 25: Because of the Lynchburg Conference over the Memorial Day Weekend, our service schedule will be changed. All 9:30am activities are cancelled. At 10:30am there will be a combined worship service in the main sanctuary and Sunday School classes for the children. Also, KFC and Youth Group are cancelled on Friday, May 23, due to the Lynchburg Conference.

Special Announcement! Pastor and Mrs. Meng have been married for 50 years. They are inviting you to join them at a Golden Wedding Thanksgiving Service on May 31st. The service from 10:00am to 11:30am will be followed by a luncheon at 12 noon. This celebration will take place at the Grace Chinese Baptist Church of Richmond, 850 Broad Street Rd., Manakin Sabot.

April Memory Verse

All the nations you have made will come and worship before you, Lord; they will bring glory to your name. Psalm 86:9

♥♥♥ 教会消息 5-11-2025 ♥♥♥

母親節快樂! 今天主日崇拜结束后,我们将与母亲们一起举办春季野餐!欢迎大家留下来,与我们的母亲们一起庆祝。

第27届亚裔美国人庆典: 我们教会在亚洲节的摊位征求义工! 5月17日,本周六,早上11点至晚上7点.

在 Greater Richmond Convention Center 403 North 3rd Street, Richmond, VA 23219 请在大厅填写报名表, 网上报名扫描二维码报名 http://tiny.cc/cbcr-asia-festival-2025



由于国殇节周末的林奇堡退修会: 5月23日(周五)晚上的 KFC (基督儿童团契) 和青少年团契暂停一周。

5月25日 (周日早上) 所有上午9:30 的活动均已取消。教会将只有一堂联合崇拜, 在上午10:30 点开始。儿童主日学课程照旧没变,也是在上午10:30 开始。

特别通知! 孟牧师和孟师母结婚 50 周年了. 他们诚邀大家参加 5 月 31 日的金婚感恩礼拜。礼拜时间为上午 10:00 至 11:30, 之后中午 12 点将举行午宴. 庆典将在西区华恩教会举行.

地址:850 Broad Street Rd., Manakin Sabot, VA 23103)。

注: 谢绝一切礼物, 礼金. 若有感动可奉献支票给教会宣道基金.

本月背诵经文:诗篇 86:9

主啊,你所造的万民,都要来敬拜你。他们也要荣耀你的名。